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Protokół Nr LXX/2024 

 
z sesji Rady Miejskiej w Policach 

w dniu 27 lutego 2024 roku 

 

 

 

 

 

 
- stan radnych Rady Miejskiej na otwarciu                        -   20 

 

-   obecnych na sesji zgodnie z listą obecności stanowiącą załącznik          -  20

 nr 3 do protokołu 

 

- nieobecnych                    -   0 
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PRZEBIEG OBRAD 
 

 

Pkt - 1 - Otwarcie obrad, stwierdzenie quorum 
 

O godzinie 9:05 Przewodniczący Rady A. Rogowski otworzył LXX sesję Ra-

dy Miejskiej w Policach, powitał Burmistrza Polic Pana Wł. Diakuna, jego za-

stępców: Pana J. Pisańskiego oraz Pana D. Walczaka, Sekretarza Gminy Panią 

A. Lemańską, Skarbnika Gminy J. Zagórskiego, witam Wysoką Radę, przed-

stawicieli jednostek samorządu terytorianego, przewodniczących rad osiedli 

oraz sołtysów. Następnie Przewodniczący w celu sprawdzenia obecności rad-

nych zarządził quorum. W sesji wzięło udział 20 radnych.  

 

 

Pkt - 2 - Przedstawienie porządku obrad 
 

Przewodniczący Rady A. Rogowski złożył wniosek formalny o wprowadzenie 

do przedstawionego porządku dwóch projektów uchwał.  

 

 

Porządek obrad stanowi  

 załącznik nr 4 do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady A. Rogowski zarządził głosowanie w sprawie wprowa-

dzenia do porządku obrad w pkt. 11 projektu uchwały w sprawie uzgodnienia 

realizacji inwestycji celu pubicznego w obrębie strefy ochronnej pomnika przy-

rody. Uzasadnienie do wprowadzenia do projektu przedstawił Zastępca Bur-

mmistrza Polic D. Walczak. Wynik głosowania przedstawia się następująco: 

za – 20  radnych 

przeciw – 0 radnych 

wstrzymujących się – 0 radnych 

 

W głosowaniu wzięło udział 20 radnych. Wygenerowany imienny wydruk gło-

sowania stanowi załącznik nr 5. 

Wniosek został przez Radę jednogłośnie przyjęty. 

Projekt uchwały został wprowadzony do porządku obrad.  

 

Przewodniczący Rady A. Rogowski zarządził głosowanie dotyczące wprowa-

dzenia do porządku obrad w punkcie 16, projektu uchwały w sprawie rozpatrze-

nia skarg na działalność Burmistrza Polic. Uzasadnienie do wprowadzenia 

uchwały do porządku obrad przedstawił wiceprzewodniczący Komisji Skarg, 
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Wniosków i Petycji radny Artur Echaust. Wynik głosowania przedstawia się 

następująco: 

 

za – 20  radnych 

przeciw – 0 radnych 

wstrzymujących się – 0 radnych 

 

W głosowaniu wzięło udział 20 radnych. Wygenerowany imienny wydruk gło-

sowania stanowi załącznik nr 6. 

Wniosek został przez Radę jednogłośnie przyjęty. 

Projekt uchwały został wprowadzony do porządku obrad.  

 

Przewodniczący Rady A.Rogowski  odczytał nowy porządek obrad, który 

przedstawia się następująco: 

 

1. Otwarcie obrad, stwierdzenie quorum 

2. Przedstawienie porządku obrad 

3. Rozpatrzenie uwag do protokołu z LXIX sesji Rady Miejskiej w Policach w 

dniu 30 stycznia 2024 roku  

4. Sprawozdanie z pracy Burmistrza 

5. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Planu Zrównoważonej Mobilności 

Miejskiej Szczecińskiego Obszaru Metropolitalnego do 2030 roku ( z per-

spektywą do 2040) 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Police na rok 2024 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gmi-

ny Police 

8. Podjęcie uchwały w sprawie realizacji programu profilaktyki zdrowotnej „ 

Wsparcie leczenia niepłodności metodą zapłodnienia pozaustrojowego – in 

vitro dla mieszkańców gminy Police w roku 2024 

9. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Po-

lickiemu 

10. Podjęcie uchwały w sprawi e udzielenia pomocy finansowej dla powiatu Po-

lickiego na budowę budynku z mieszkaniami chronionymi dla podopiecz-

nych PSONI Koło w Policach 

11. Podjęcie uchwały w sprawie uzgodnienia realizacji inwestycji celu publicz-

nego w obrębie strefy ochronnej pomnika przyrody 

12. Podjęcie uchwały w sprawie niewyrażenia zgody na wyodrębnienie w bu-

dżecie Gminy Police środków stanowiących fundusz sołecki 
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13. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego, w części dotyczącej miasta Police, 

pn.: "Oczyszczalnia" 

14. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie powołania Komisji Bu-

dżetu i Finansów Gminnych Rady Miejskiej w Policach, ustalenia składu 

osobowego i przedmiotu jej działania 

15. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany w składzie osobowym Komisji Rewi-

zyjnej Rady Miejskiej w Policach i zmiany uchwały w sprawie powołania 

komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Policach, ustalenia składu osobowego 

i przedmiotu jej działania 

16. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skarg na działalność Burmistrza 

Polic 

17. Interpelacje i zapytania radnych 

18. Wolne wnioski 

19. Zamknięcie obrad 

 

Przewodniczący Rady A. Rogowski zarządził głosowanie w sprawie przyjęcia 

zmienionego porządku obrad, które przedstawia się następująco: 

 

za – 20  radnych 

przeciw – 0 radnych 

wstrzymujących się – 0 radnych 

 

W głosowaniu wzięło udział 20 radnych. Wygenerowany imienny wydruk gło-

sowania stanowi załącznik nr 7 do prtokołu. 

Porządek obrad został jednogłośnie przyjęty przez Radę. 

 

Nowy porządek obrad stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

 

Pkt - 3 - Rozpatrzenie uwag do protokołu z LXIX sesji Ra-

dy Miejskiej w Policach w dniu 30 stycznia 2024 

roku 
 

Radni nie zgłosili uwag do protokołu. 

 

Pkt - 4 -  Sprawozdanie z pracy Burmistrza 

 
Sprawozdanie z pracy Burmistrza Polic za okres od sesji Rady Miejskiej w dniu 

30 stycznia 2024 r. do dnia 29 lutego 2024 r. przedstawił Burmistrz 

Wł. Diakun. 
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Sprawozdanie z pracy Burmistrza stanowi  

załącznik nr 9  do protokołu 

 

Przewodniczący Rady A. Rogowski otworzył dyskusję. 

 

Jako pierwszy głos zabrał radny G. Ufniarz zadając pytanie Panu Burmistrzowi 

w imieniu mieszkańców ul. Piłsudskiego, którzy po remoncie ronda nie mają jak 

dojechać od strony Szczecina do swoich posesji, o to czy jest szansa na zmainę 

tej sytuacji? Odpowiedzi udzielił Burmistrz Polic W. Diakun.Następnie głos za-

brał radny A. Echaust który pytał o toczącą się sprawę o wydanie decyzji śro-

dowiskowej dla firmy znajdującej się przy ul. Piotra i Pawła w Policach. Odpo-

wiedzi udzielił pan Burmistrz W. Diakun. Przewodniczący Rady poprosił rad-

nego o złożenie interpelacji w tej sprawie. Kolejno głos zabrał radny G. Ufniarz 

oraz radna J. Róg. Państwo radni zgłosili swoje stanowsko dotyczące prawa do 

dyskusji nad bieżącymi problemami mieszkańców Polic w czasie dyskusji 

przewidzianej po sprawozdaniu Burmistrza. Przewodniczący Rady wypowie-

dział się w poruszonym temacie, następnie przekazał głos zastępcy Burmistrza J. 

Pisańskiemu, po którym swoje zdanie w omawianym temacie wyraził radny A. 

Echaust, następnie radny A. Echaust poruszył temat Budżetu Obywatelskiego  

i zadał pytania w tej kwestii na które odpowiedzi udzieliła pani A. Lemańska 

Sekretarz Gminy. Do wypowiedzi w tej kwestii dołączył Burmistrz Polic W. 

Diakun. Następnie o głos poprosił ponowne radny G. Ufniarz, a po nim kolejno 

radny K. Kowalewski, który nawiązał do dyskusji o Budżecie Obywatelskim. 

Swoje zdanie na temat omawianego tematu wyraził również Przewodniczący 

Rady A. Rogowski oraz Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej pani J. Molenda. 

Nasępnie głos zabrał Zastępca Burmistrza Polic J. Pisański. Kolejną wypowiedź 

w omawianym temacie podjął ponownie radny K. Kowalewski i radny G. Uf-

niarz. Radni wyrazili obawy, że inicjatywa mająca na celu wyremontowanie da-

chu budynku szkoły podstawowej w Niekłończycy nie zostanie zrealizowana. 

Następnie głos w sprawie zabrał Skarbnik J. Zagórski, który zapewnił Radnych 

o zabezpieczeniu środków na omawiany cel.  

Przewodniczący Rady udzielił głosu radnemu W. Gawłowi, który podziękował 

za wzmocnienie wałów przeciwpowodziowych na rzece Łarpii, oraz poprosił o 

współpracę w firmą Wody Polskie w trosce o tereny zalewowe przy rzece Łarpii 

i Wyspie Polickiej Łąki. W dalszej kolejności zaprosił wszystkich na Rajd Śla-

dami Bobra. 

Głos w dalszej kolejności zabrała radna E. Ignaczak, która  podniosła problem 

zmniejszającej się liczby urodzeń w gminie Police, a radny A. Echaust podjął 

temat zamknięcia budynku szkoły podstawowej nr 8 przy ul. Tanowskiej w Po-

licach.  Odpowiedzi na zadane pytania udzielił Naczelnik Wydziału Oświaty i 

Kultury Pan W. Stefański. Po wypowedzi Naczelnika Wydziału Oświaty i Kul-

tury głos zabrał radny K. Kowalewski i ponownie Naczelnik Wydziału Oświaty 

i Kultury W. Stefański uzupełniając temat. Kolejno głos w tym samym temacie 
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zabrał radny A. Echaust. Odpowiedzi ponownie udzielił Naczelnik Wydziału 

Oświaty i Kultury W. Stefański. Następnie głos zabrał Zastępca Burmistrza Po-

lic D. Walczak, ponownie radny A. Echaust i radny G. Ufniarz. Radny J. Drza-

zga zwrócił uwagę i prośbę o zabezpieczenie środków na remont szkoły w Ja-

sienicy.  

 

Pkt - 5 - Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Planu 

Zrównoważonej Mobilności Miejskiej Szczeciń-

skiego Obszaru Metropolitalnego do 2030 roku (z 

perspektywą do 2040) 

 

Wprowadzenie do projektu uchwały przedstawiła Naczelnik Wydziału Rozwo-

ju i Funduszy Pomocowych A. Kuśnierz. Wprowadzenie uzupełnił o wypo-

wiedź oraz prezentację Pan Roman Walaszkowski Dyrektor Stowarzyszenia 

Szczecińskiego Obszaru Meropolitalnego. 

 

Przewodniczący Rady A. Rogowski otworzył dyskusję w tym temacie. 

Radni nie zgłosili uwag do projektu. 

 

Radny Piotr Diakun Przewodniczący Komisji Infrastruktury, Komunalnej, 

Rozwoju i Ekologii przedstawił opinię Komisji w sprawie projektu powyższej 

uchwały: wszyscy członkowie komisji byli „za” przyjęciem projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Rady A. Rogowski odczytał treść uchwały, a następnie zarzą-

dził głosowanie, które przedstawia się następująco: 

za – 20  radnych 

przeciw – 0 radnych 

wstrzymujących się –0 

 

W głosowaniu wzięło udział 20 radnych. 

Uchwała została jednogłośnie przyjęta przez Radę. 

Wygenerowany imienny wydruk głosowania stanowi załącznik nr 10 do proto-

kołu.  

 

      Uchwała Nr LXX/638/2024 stanowi  

       załącznik nr 11  do protokołu 

 

Przewodniczacy Rady z powodu oczekiwania na przybycie Starosty Polickiego 

zaproponował zmianę kolejności procedowanych punktów porządku obrad. 

Punkt dotyczący projektu uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Police na 

rok 2024 w punkcie 6 a projekt uchwały dotyczący wieloletniej prognozy finan-

sowej Gminy Police jako punkt 7. 
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Przewodniczący Rady A. Rogowski zarządził głosowanie nad zmianami w po-

rządku obrad, które przedstawia się następująco: 

za – 20  radnych 

przeciw – 0 radnych 

wstrzymujących się –0 

 

W głosowaniu wzięło udział 20 radnych. 

Zmiana porządku została jednogłośnie przyjęta przez Radę. 

 

Wygenerowany imienny wydruk głosowania stanowi załącznik nr 12 do proto-

kołu.  

 

Pkt - 6 -  Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Gmi-

ny Police na rok 2024 

 

Wprowadzenie do projektu uchwały przedstawił Skarbnik J. Zagórski. 

 

Radny Zygmunt Kołacki Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów 

Gminnych przedstawił opinię Komisji w sprawie projektu powyższej uchwały: 

wszyscy członkowie komisji byli „za” przyjęciem projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Rady A. Rogowski otworzył dyskusję w tym temacie. 

 

Głos zabrał radny G. Ufniarz, który zadał pytanie w zakresie remontowanego 

budynku Miejskiego Ośrodka Kultury w Policach. Odpowiedzi udzielił Naczel-

nik Wydziału TI K. Kuśnierz.Odpowiedź uzupełnił Zastępca Burmistrza Polic J. 

Pisański.  

Następnie głos zabrał radny J. Drzazga, który dopytał o kwestie związane z te-

matem MOK-u. Odpowiedzi udzielił Naczelnik Wydziału TI K. Kuśnierz. 

Radny G. Ufniarz zgłosił uwagę, że z Komisji Oświaty, Kultury i Sportu został 

skierowany wniosek do Burmistrza Polic w sprawie przesunięcia środków  

w kwocie 200 tys. z puli na remont MOK-u- na naprawę dachu budynku szkoły 

w Niekłończycy. Pomimo zapewnień, iż środki są zabezpieczone radny G. Uf-

niarz uważa, że Komisja powinna zabrać głos w tej kwestii, oraz wysnuł supo-

zycję iż omawiany wniosek wpłynął z Komisji do Przewodniczącego i w na-

stępstwie został przekazany do Burmistrza. Przewodniczący stwierdził, iż takie-

go wniosku nie przekazywał do Burmistrza. O udzielenie głosu poprosił Zastęp-

ca Burmistrza Polic J. Pisański, który wyjaśnił, że zabranie z puli środków prze-

znaczonych na remont MOK- może zagrozić jego finalizacji, a środki na remont 

budynku szkolnego w Niekłończycy zostały już zabezpieczone. Poprosił rad-

nych aby zaakceptowali delarację Burmistrza i nie podnosili więcej tematu na-

prawy dachu budynku szkoły w Niekłończycy. Następnie głos zabrał radny J. 
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Drzazga, który potwerdził, że taki wniosek na komisji Oświaty, Kultury i Sportu 

został przez radnego G. Ufniarza napisany i zapytał czy ten wniosek został do 

Bura Rady złożony? Przewodniczacy oświadczył, że oficjalny wniosek nie trafił 

do Przewodniczącego Rady. Głos zabrała radna E. Ignaczak, która stwierdziła, 

że wniosek był złożony w Biurze Rady. Następnie o głos poprosił radny Z. Ko-

łacki, który dodał do wypowiedzi informację, że temat był omawiany na Komi-

sji Oświaty oraz na Komisji Budżetu i również prosi o niezdejmowanie środków 

z MOK-u zwłaszcza, że pieniądze na ten cel zostały już zabezpieczone w bu-

dżecie. Kolejno głos zabrał radny K. Kowalewski, który odniósł się do poprzed-

nich wypowiedzi. Następnie głos zabrał Burmistrz Polic W. Diakun, który raz 

jeszcze zobowiązał się do wykonania omawianego zadania. Osobą której Prze-

wodniczący udzielił głosu  po Burmistrzu był radny J. Drzazga, który również 

wypowiedział się w ww. temacie.   

Radny S. Łabuz zgłosił problem zniszczonej wiaty i oświetlenia na terenie re-

kreacyjnym nad Łarpią i zapytał o remont zniszczonego mienia w ramach ubez-

pieczenia lub gwarancji. Odpowiedzi udzielił Naczelnik Wydziału TI K. Ku-

snierz. 

Do dyskusji zgłosił się jeszcze raz radny G. Ufniarz, uzupełniając wypowiedź 

odnośnie wniosku. Stwerdził iż to nie był jego wniosek, ale całej komisji i tak 

był głosowany oraz, że wnioskuje, że nie został on przedłożony Przewodniczą-

cemu oraz Burmistrzowi. Przewodniczący Rady powiedział, że omawiany wnio-

sek ma przed sobą i jest to wniosek radnego do komisji. Nie jest opatrzony pie-

czątką z datą wpływu do Biura Rady więc oficjalnie nie został złożony do Biura 

Rady. W teczce Komisji wniosku do Przewodniczącego i do Burmistrza niestety 

nie ma. Złożenie wniosku zatem do Komisji nie jest tożsame ze złożeniem go do 

Przewodniczącego czy Burmistrza, nie mógł on zatem do nich trafić. Następną 

osobą która zabrała głos była radna E. Ignaczak Przewodnicząca Komisji 

Oświaty, Kultury i Sportu, która potwierdziła iż jest to wniosek radnego G. Uf-

niarza do Komisji, oraz że wiedziała, że na zadania zgłoszone przez Radnego 

środki z budżetu zostały zabezpieczone. Omówiła również wizytę komsji  

w MOK-u. Kolejną osobą, która zabrała głos był radny Z. Kołacki, który w od-

powiedzi na wypowiedź pana radnego G. Ufniarza wyjaśnił, że po komisji 

Oświaty, której jest członkiem, podjął kroki i spotkał się z zastępcą Burmistrza 

Polic J.Pisańskim a na komisji Budżetu omawiał i zabiegał o zabezpieczenie 

środków  na remont dachu szkoły w Niekłończycy. W odpowiedzi radny G. Uf-

niarz podsumował dyskusję wnioskując, że najważniejsze, że środki zostały za-

bezpieczone. Potem głos zabrał radny K. Kowalewski dodał, że w jego ocenie 

sprawa była już zgłaszana zanim zajęła się nią Komisja Oświaty. Na koniec głos 

zabrał radny J. Drzazga podziękował za zorganizowanie spotkania w MOK-u 

przewodniczącej Komisji Oświaty, Kultury i Sportu E. Ignaczak. 

 

Radni nie zgłosili więcej uwag  

 



 

9 

 

Przewodniczący Rady A. Rogowski odczytał treść uchwały, a następnie zarzą-

dził głosowanie, które przedstawia się następująco: 

za – 20  radnych 

przeciw – 0  

wstrzymujących się – 0 

 

Uchwała została przyjęta przez Radę. 

W głosowaniu wzięło udział 20 radnych. 

Wygenerowany imienny wydruk głosowania stanowi załącznik nr 13 do proto-

kołu. 

 

      Uchwała Nr LXX/639/2024 stanowi  

       załącznik nr 14 do protokołu 

 

 

Pkt - 7 - Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej   

prognozy finansowej Gminy Police 

 
Wprowadzenie do projektu uchwały przedstawił Skarbnik J. Zagórski. 

 

Radny Zygmunt Kołacki Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów 

Gminnych przedstawił opinię Komisji w sprawie projektu powyższej uchwały: 

wszyscy członkowie komisji byli „za” przyjęciem projektu uchwały. 

 
Przewodniczący Rady A. Rogowski otworzył dyskusję w tym temacie. 

 

Radni nie zgłosili uwag do projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Rady A. Rogowski odczytał treść uchwały, a następnie zarzą-

dził głosowanie, które przedstawia się następująco: 

za – 19  radnych 

przeciw – 0 radnych 

wstrzymujących się – 0 

 

Brak głosu 1- rady Grzegorz Ufniarz nie brał udziału w głosowaniu. 

W głosowaniu wzięło udział 19 radnych. 

Wygenerowany imienny wydruk głosowania stanowi załącznik nr 15 do proto-

kołu. 

 

      Uchwała Nr LXIX/640/2024 stanowi  
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       załącznik nr 16 do protokołu 

 

 

O godz. 10.22. Przewodniczący Rady A . Rogowski ogłosił przerwę. 

 

O godz. 10.33.  Przewodniczący Rady A. Rogowski wznowił obrady i ogłosił 

sprawdzenie quorum.  

Obecność potwierdzilo 20 radnych. 

 

 

Pkt - 8 - Podjęcie uchwały w sprawie realizacji programu 

profilaktyki zdrowotnej „ Wsparcie leczenia nie-

płodności metodą zapłodnienia pozaustrojowego 

– in vitro dla mieszkańców gminy Police w roku 

2024 

Wprowadzenie do projektu uchwały przedstawiła sekretarz A. Lemańska, która 

krótko przedstawiła główne cele a następnie przedstawiona zosała prezentacja 

on-line prowadzona przez panią Martę Górną Przewodniczącą Stowarzyszenia 

na rzecz leczenia niepłodności i wspierania adopcji”Nasz bocian”, która szcze-

gółowo omówiła projekt realizacji programu. 

 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję w tym temacie: 

Głos zabrał radny K. Olszewski dopytując o koszty procedury. Na pytania od-

powiadała Pani M. Górna. Następnie głos zabrał J. Drzazga i na kolejne pytania 

odpowiedziała również Pani M. Górna. Na koniec pytanie zadała radna E. Igna-

czak, odpowiedzi udzieliła również Pani M. Górna a uzupełniła ją sekretarz 

gminy Pani A. Lemańska.  

 

Radna Zofia Hlek Przewodnicząca Komisji Zdrowia, Spraw Społecznych i 

Porządku Publicznego przedstawiła opinię Komisji w sprawie projektu powyż-

szej uchwały: 5 członków komisji było „za” przyjęciem projektu uchwały, „2 

przeciw”. 

Przewodniczący Rady A. Rogowski odczytał treść uchwały, a następnie zarzą-

dził głosowanie, które przedstawia się następująco: 

za – 17  radnych 

przeciw – 2 radnych 

wstrzymujących się –1  radny 

 

Uchwała została przez Radę przyjęta. 

W głosowaniu wzięło udział 20 radnych. 
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Wygenerowany imienny wydruk głosowania stanowi załącznik nr 17 do proto-

kołu. 

      Uchwała Nr LXX/641/2024 stanowi  

       załącznik nr 18 do protokołu 

 

 

Pkt - 9 - Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej Powiatowi Polickiemu 

 

 

Wprowadzenie do projektu uchwały przedstawiła sekretarz A. Lemańska.  

 

Radny Zygmunt Kołacki Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów 

Gminnych przedstawił opinię Komisji w sprawie projektu powyższej uchwały: 

wszyscy członkowie komisji byli „za” przyjęciem projektu uchwały. 

 

Po wyrażeniu opinii przez Komisję głos zabrał Starosta Policki Pan A. Bedna-

rek. 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję w tym temacie. 

Radni nie zgłosili uwag do projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Rady A. Rogowski odczytał treść uchwały, a następnie zarzą-

dził głosowanie, które przedstawia się następująco: 

za – 20  radnych 

przeciw – 0 radnych 

wstrzymujących się – 0 

 

Uchwała została przez Radę jednogłośnie przyjęta. 

W głosowaniu wzięło udział 20 radnych. 

Wygenerowany imienny wydruk głosowania stanowi załącznik nr 19 do proto-

kołu. 

 

      Uchwała Nr LXX/642/2024 stanowi  

       załącznik nr 20  do protokołu 

 

 

Pkt - 10 - Podjęcie uchwały w sprawi e udzielenia pomocy 

finansowej dla powiatu Polickiego na budowę 

budynku z mieszkaniami chronionymi dla po-

dopiecznych PSONI Koło w Policach 
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Wprowadzenie do projektu uchwały przedstawiła sekretarz A. Lemańska. 

Radny Zygmunt Kołacki Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów 

Gminnych przedstawił opinię Komisji w sprawie projektu powyższej uchwały: 

wszyscy członkowie komisji byli „za” przyjęciem projektu uchwały. 

 

Po wyrażeniu opinii przez Komisję głos zabrał Starosta Policki Pan A. Bedna-

rek. 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję w tym temacie. 

Radni nie zgłosili uwag do projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Rady A. Rogowski odczytał treść uchwały, a następnie zarzą-

dził głosowanie, które przedstawia się następująco: 

za – 20  radnych 

przeciw – 0 radnych 

wstrzymujących się –0 

 

Uchwała została przyjęta przez Radę. 

W głosowaniu wzięło udział 20 radnych. 

Wygenerowany imienny wydruk głosowania stanowi załącznik nr 21 do proto-

kołu. 

 

      Uchwała Nr LXX/643/2024 stanowi  

       załącznik nr 22 do protokołu 

 

 

Pkt - 11 - Podjęcie uchwały w sprawie uzgodnienia realiza-

cji inwestycji celu publicznego w obrębie strefy 

ochronnej pomnika przyrody 

 
Wprowadzenie do uchwały przedstawiła Naczelnik Wydziału Ochrony Środo-

wiska p. A, Chamratowicz. Wypowiedź uzupełnił Starosta Policki p. A. Bedna-

rek. 

Ponieważ uchwała została wprowadzona pod obrady w dniu sesji, nie ma opinii 

odpowiedniej komisji. 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję w tym temacie. 

 

Radni nie zgłosili uwag do projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Rady A. Rogowski odczytał treść uchwały, a następnie zarzą-

dził głosowanie, które przedstawia się następująco. 
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za – 20  radnych 

przeciw – 0 radnych 

wstrzymujących się – 0 

 

Uchwała została przez Radę jednogłośnie przyjęta. 

W głosowaniu wzięło udział 20 radnych. 

Wygenerowany imienny wydruk głosowania stanowi załącznik nr 23 do proto-

kołu. 

 

      Uchwała Nr LXX/644/2024 stanowi  

       załącznik nr 24 do protokołu 

 

Starosta Policki podziękował za pozytywne przyjęcie uchwał, zachęcił radnych 

do zapoznania się z raportem o stanie powiatu, oraz zaprosił radnych na 25-lecie 

współpracy polsko-niemieckiej. 

 

O godz. 12:43 Przewodniczący Rady ogłosił 20-minutową przerwę. 

Wznowienie obrad nastąpiło o godz. 13:10. 

Przewodniczący zarządził stwierdzenie quorum. 

 

Pkt - 12 - Podjęcie uchwały w sprawie niewyrażenia zgody 

na wyodrębnienie w budżecie Gminy Police 

środków stanowiących fundusz sołecki 

 
Wprowadzenie do projektu uchwały przedstawił Skarbnik J. Zagórski. 

 
Radny Zygmunt Kołacki Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów 

Gminnych przedstawił opinię Komisji w sprawie projektu powyższej uchwały: 

2 członkowie komisji byli „za” przyjęciem projektu uchwały, 4 wstrzymało się 

od głosu. Radny Z. Kołacki wyraził również swoje zdanie na temat omawianej 

uchwały z punktu widzenia funkcji sołtysa, którą piastuje w sołectwie Tanowo. 

 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję w tym temacie. 

 

Głos zabrał radny  G. Ufniarz który zapytał o szanse na współdziałanie finanso-

wania mieszanego, czyli dla chętnych fundusz sołecki finansowany z pańswa a 

dla pozostałej reszty fundusz samorządowy sołecki. Odpowiedzi udzileił skarb-

nik J. Zagórski. W odpowiedzi na odpowiedź skarbnika, radny G. Ufniarz wy-

powiedział się w temacie szukania rozwiązań, które pozwolą na wybór przez 

sołtysów lepszego dla nich w ich ocenie finansowania. 
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Kolejną osobą, która zabrała głos był radny A. Echaust, który starał się zanali-

zować obydwie formy finansowania oraz zwrócił uwagę na trudności w rozli-

czaniu finansowym sołtysów i ich działalności.  

W dlaszej kolejności o głos poprosił radny J. Drzazga , który poprosił o odpo-

wiedź czy zmiana nie zaburzyłaby funkcjonowania wypracowanego porządku. 

Radny Z. Kołacki dopełnił jeszczeswoją poprzednia wypowiedź w dyskutowa-

nym temacie.  

Radni nie zgłosili uwag do projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Rady A. Rogowski odczytał treść uchwały, a następnie zarzą-

dził głosowanie, które przedstawia się następująco: 

za – 13  radnych 

przeciw – 0 radnych 

wstrzymujących się – 7 radnych 

 

Uchwała zostałaprzez Radę jednogłośnie przyjęta. 

W głosowaniu wzięło udział 20 radnych. 

Wygenerowany imienny wydruk głosowania stanowi załącznik nr 25 do proto-

kołu. 

 

      Uchwała Nr LXX/645/2024 stanowi  

       załącznik nr 26  do protokołu 

 

 

Pkt - 13 -  Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do 

sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania prze-

strzennego, w części dotyczącej miasta Police, pn.: 

"Oczyszczalnia" 

 
Wprowadzenie przedstawiła Zastępca Naczelnika Wydzału Urbanistyki i Archi-

tektury p. A. Makar. 

 

Radny Piotr Diakun Przewodniczący Komisji Infrastruktury, Komunalnej, 

Rozwoju i Ekologii przedstawił opinię Komisji w sprawie projektu powyższej 

uchwały: wszyscy członkowie komisji byli „za” przyjęciem projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję w tym temacie. 

 

Radni nie zgłosili uwag do projektu uchwały. 
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Przewodniczący Rady A. Rogowski odczytał treść uchwały, a następnie zarzą-

dził głosowanie, które przedstawia się następująco: 

za – 20  radnych 

przeciw – 0 radnych 

wstrzymujących się – 0 

 

Uchwała zostałaprzez Radę jednogłośnie przyjęta. 

W głosowaniu wzięło udział 20 radnych. 

Wygenerowany imienny wydruk głosowania stanowi załącznik nr 27 do proto-

kołu. 

Uchwała Nr LXX/646/2024 stanowi  

       załącznik nr 28  do protokołu 

 

 

Pkt  - 14 - Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w spra-

wie powołania Komisji Budżetu i Finansów 

Gminnych Rady Miejskiej w Policach, ustale-

nia składu osobowego i przedmiotu jej działa-

nia 

 

Wprowadzenie przedstawił Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów 

Gminnych p. Z. Kołacki. 

Radny Zygmunt Kołacki Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów 

Gminnych przedstawił opinię Komisji w sprawie projektu powyższej uchwały: 

wszyscy członkowie komisji byli „za” przyjęciem projektu uchwały. 

 

 

Przewodniczący Rady A. Rogowski odczytał treść uchwały, a następnie zarzą-

dził głosowanie, które przedstawia się następująco: 

za – 20  radnych 

przeciw – 0  

wstrzymujących się – 0  

 

Uchwała została przez Radę jednogłośnie przyjęta. 

W głosowaniu wzięło udział 20 radnych. 

Wygenerowany imienny wydruk głosowania stanowi załącznik nr 29 do proto-

kołu. 

Uchwała Nr LXX/647/2024 stanowi  

       załącznik nr 30  do protokołu 
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Pkt - 15 - Podjęcie uchwały w sprawie zmiany w składzie 

osobowym Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej 

w Policach i zmiany uchwały w sprawie powo-

łania komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Po-

licach, ustalenia składu osobowego i przedmio-

tu jej działania 

 

Wprowadzenie przedstawił  Przewodniczący Komisji Rewizyjnej W. Gaweł. 

W trakcie wypowiedzi zaproponował kandydaturę radnej E. Ignaczak na nowe-

go członka komisji.  

Przewodniczący Rady zapytał radną E. Ignaczak, czy zgadza się na propozycję 

komisji. Radna E. Ignaczak wyraziła zgodę. 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję w tym temacie. 

Radni nie zgłosili uwag do projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Rady A. Rogowski odczytał treść uchwały, a następnie zarzą-

dził głosowanie, które przedstawia się następująco: 

za – 19  radnych 

przeciw – 0 radnych 

wstrzymujących się – 1 radna 

 

Uchwała zostałaprzez Radę przyjęta. 

W głosowaniu wzięło udział 20 radnych. 

Wygenerowany imienny wydruk głosowania stanowi załącznik nr 31 do proto-

kołu. 

Uchwała Nr LXX/648/2024 stanowi  

       załącznik nr 32  do protokołu 

 

Pkt - 16 - Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skarg 

na działalność Burmistrza Polic 

 

Wprowadzenie przedstawił wiceprzewodniczący Komsji Skarg, Wniosków i 

Petycji A. Echaust. 

Radny A. Echaust wceprzewodniczący Komisji Budżetu i Finansów Gmin-

nych przedstawił opinię Komisji w sprawie projektu powyższej uchwały: 4 

członków komisji było „za” przyjęciem projektu uchwały, 1 wstrzymał się od 

głosu. 

 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję w tym temacie. 
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Radny W. Gaweł wypowiedział się w powyższej sprawie. 

Radni nie zgłosili uwag do projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Rady A. Rogowski odczytał treść uchwały, a następnie zarzą-

dził głosowanie, które przedstawia się następująco: 

za – 18  radnych 

przeciw – 0 radnych 

wstrzymujących się – 2 radnych 

 

Uchwała zostałaprzez Radę przyjęta. 

W głosowaniu wzięło udział 20 radnych. 

Wygenerowany imienny wydruk głosowania stanowi załącznik nr 33 do proto-

kołu. 

Uchwała Nr LXX/649/2024 stanowi  

       załącznik nr 34  do protokołu 

 

 

 Pkt - 17 – Interpelacje i zapytania radnych 

 
Przewodniczący Rady przechodząc do punktu Interpelacje i zapytania radnych 

Zwrócił się z prośbą do Zastępcy Burmistrza Polic J. Pisańskiego o pilną napra-

wę drogi gruntowej przy ul. Wiśniowej w Policach.  

Następnie głos zabrał radny S. Kajkowski, który poruszył sprawę dróg grunto-

wych  oraz opuszczonej nieruchomości w Policach Jasienicy, która stwarza za-

grożenie dla mieszkańców.Odpowiedzi na druga część wypowiedzi udzielił Na-

czelnik Wydziału GKM S. Staszkiewicz, który pinformował, że Gmina nie mo-

że ingerować w teren tej nieruchowości, gdyż jest to teren prywatny. Zostanie 

on zabezpieczony w miarę możliwości. Do wypowiedzi naczelnika odniósł się 

również Zastępca Burmistrza J. Pisański który uzupełnił wypowiedź o informa-

cję, że toczy się postępowanie spadkowe przed sądem w tej sprawie. 

Ponownie głos zabrał radny S. Kajkowski odnośnie dróg gruntowych. Odpo-

wiedzi udzielił również Naczelnik S. Staszkiewicz informując, że przygotowa-

nia już są i niebawem zacznie się naprawa dróg gruntowych. Informację po-

twierdził również zastępca Burmistrza p. J. Pisański. 

Radny G. Ufniarz poprosił o interwencję w sprawie porzuconego samochodu na 

terenie leśnym przy ul. Okulickiego. Kolejną sprawą poruszoną przez Radnego 

to dojazd do posesji mieszkańcom ulicy Piłsudskiego przy rondzie i prośba o 

rozważenie czy nie można zrobić zmian w projekcie, aby mieszkańcy mogli z 

dwóch stron dojeżdżać do posesji. Trzecia sprawa dotyczyła pytania o sposób 

przydziału mieszkań przy ul. Niedziałkowskiego. 
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Radny K. Kowalewski o uprząnięcie liści z poprzedniego sezonu przy ul. Ban-

kowej. Omówił równeż wynik zakończonego pomyślnie dla radnego postępo-

wania sądowego.  

Następnie głos zabrała p. Zofia Hlek, która złożyła wniosek w imieniu miesz-

kańców Przęsocina o remont drogi. 

Wniosek stanowi załącznik nr 35 do protokołu  

 

Kolejno zabrał głos W. Gaweł prosi o remont drogiprz ul. Wiśniowej. 

W dniu 19.03.2024 r. radni A. Echaust oraz S. Kajkowski złożyli interpelację 

związaną  z wydaniem decyzji środowiskowej o której radny A. Echaust wypo-

wiadał się podczas dyskusji nad sprawozdaniem Burmistrza. 

 

Kopia interpelacji stanowi załącznik nr 36 do protokołu  

 

 

Pkt - 19 - Zamknięcie obrad 

 
Przewodniczący Rady A. Rogowski podziękował za uwagę, stwierdził, że po-

rządek obrad dzisiejszej sesji został wyczerpany i o godz.14:05 ogłosił  zakoń-

czenie LXX sesji Rady Miejskiej w Policach. 

 

 

 

 

 

 

 
Protokołowała: 

 Żaneta Onyszkiewicz-Filipczak                                               Przewodniczący Rady 

 

 Andrzej Rogowski 
 

  


